



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



6-7 March 2009 | ATLANTA
6-7 mars 2009

United States

INTRODUCTION À LA
PRATIQUE CIVILISTE DES
FUSIONS-ACQUISITIONS POUR
LES JURISTES DE COMMON LAW

INTRODUCTION TO CIVIL
LAW M&A PRACTICE FOR
COMMON LAW
PRACTITIONERS



Please join the Commission of Corporate Acquisitions and Joint Ventures for a Seminar in the capital of the southern United States - Atlanta, March 6-7, 2009 entitled **Introduction to Civil Law M&A Practice for Common Law Practitioners**. The seminar will create an environment for constructive discourse between leading M&A lawyers from civil and common law jurisdictions.

Atlanta is a vibrant city of more than 5 million people with the third largest concentration of Fortune 500 companies in the United States behind New York City and Houston, Texas. Among the major national and international companies headquartered in Atlanta are Coca-Cola, Home Depot, United Parcel Service, AT&T Mobility and Newell Rubbermaid. The city and region is also home to a thriving financial industry and has been a major source of direct international investments, particularly from Europe. Many major European corporations, such as Porsche and Philips have located their North-American headquarters in Atlanta. To support its corporate citizens, Atlanta has sprung a significant, sophisticated and increasingly international M&A practice.

Come to Atlanta and experience the famous southern hospitality and our vibrant and exciting young city. A vigorous social program is planned to introduce you to Atlanta's rich history, the traditions of the South and give you plenty of opportunities to meet members of the M&A bar.

We look forward to seeing you in the "ATL"!

Introduction

Joignez-vous à la Commission fusions, acquisitions et joint ventures dans le cadre d'un séminaire intitulé **«Introduction à la pratique civiliste des fusions-acquisitions pour les juristes de common law»** qui se tiendra les 6 et 7 mars 2009 à Atlanta, capitale du sud des États-Unis. Ce séminaire a pour objectif de favoriser des échanges constructifs entre les meilleurs avocats de fusions-acquisitions issus des juridictions de common law et de droit civil.

Atlanta est une ville dynamique de plus de 5 millions d'habitants comprenant la troisième plus grande concentration de sociétés «Fortune 500» aux États-Unis, après New York et Houston. Parmi celles-ci, sont notamment basées à Atlanta, Coca Cola, The Home Depot, United Parcel Service, AT&T Mobility et Newell Rubbermaid. La ville et sa région accueillent également une industrie financière prospère, laquelle a été la source directe d'investissements internationaux, provenant particulièrement d'Europe. Beaucoup de sociétés européennes majeures, comme Porsche et Philips ont élu leur siège social nord-américain à Atlanta. Pour soutenir ses citoyens corporatifs, Atlanta a lancé une



pratique M&A significative, sophistiquée et de plus en plus internationale.

Venez à Atlanta et faites l'expérience de la célèbre hospitalité du Sud et de notre excitante et passionnante jeune ville. Un programme a été planifié pour vous présenter la riche histoire d'Atlanta, les traditions du Sud et vous donner l'occasion de rencontrer les membres du Barreau de M&A.

Nous sommes impatients de vous rencontrer à Atlanta !



Programme

Thursday, March 5

- 18.00 **Registration** - W Atlanta Midtown Hotel
- 19.00 Get Together Cocktail - Offices of Smith, Gambrell & Russell LLP, 1230 Peachtree St. NE, Suite 3100, Atlanta, Georgia 30309
- 20.00 Optional Dinner - A la carte (location to be determined)

Friday, March 6

- 8.30 **Registration** - W Atlanta Midtown Hotel
- 9.00 **Opening - Welcome Address**
Duarte de Athayde, President of AIJA
Carlos A. Cerqueira, President M&A Commission
Nigam Acharya, Organizing Committee
Jeff Bramlet, President of the State Bar of Georgia
Glenn Hendrix, Incoming Chairman of the ABA Section of International Law
- 9.30 **A Primer on Civil Law Deal Practice**
Markus Bauer, Rittershaus, Fankfurt, Germany
- 10.00 **The Pre-contractual Phase: From LOI and Heads of Terms to Due Diligence**
John Spillman, Smith Gambrell & Russell, Atlanta, USA
Steven Barnett, Fox Williams, London, UK
Björn Neumeuer, Hoffmann Liebs Fritsch, Düsseldorf, Germany
- 11.00 Coffee Break
- 11.30 **Merger Control - Dealing with EU Regulators**
Johannes Willheim, Willheim Müller, Vienna, Austria
Robin Sheldon, Thomas Jefferson University, Philadelphia, USA
- 12.30 Lunch - W Atlanta Midtown Hotel
- 14.00 **Representations and Warranties under Civil Statutory Law**
Marco Gubitosi, Gianni, Origoni, Grippo & Partners, Rome, Italy
Marten Droop, Cleber, NV, Amsterdam, Netherlands
Eric Kuhn, Fox, Horan & Camerini, New York, USA
- 15.00 **Closing the Deal - Navigating Deal Certainty and Conditionality**
Steven de Schrijver, Van Bael Bellis, Brussels, Belgium
Dalhi Myers, Haynsworth, Sinkler & Boyd, Columbia, USA
Carlos A. Cerqueira, Blakes, Toronto, Canada
- 16.00 Coffee Break

- 16.30 **Post Closing Disputes - Liability and Indemnity Clauses**
Breana Colliers, Haynsworth, Sinkler, Boyd, Columbia, USA
Patrick Goudreau, McMillan LLP, Montreal, Canada
Sidney Berendsen, Loyens & Loeff, Amsterdam, Netherlands
- 17.30 Free Time
- 20.00 Dinner - Table 1280 at the Woodruff Arts Center
- 22.00 Evening Entertainment - Club Opera
-

HOURS OF ACADEMIC INSTRUCTION: 6 HOURS

Saturday, March 7

- 9:30 **Addressing Environmental Liabilities**
Julia Bhend, Walder Wyss & Partners, Switzerland
Lorenza Zannini, Milano, Italy
John Spinrad, Arnall Golden Gregory, Atlanta, USA
- 10:15 **Civil (Law) Responses to Common (Law) Boilerplate**
Ronald Meissner, Oppenhoff, Cologne, Germany
Chris Baugher, McKenna Long Aldridge, Atlanta, USA
Anne Toupenay-Schueller, Jeantet & Associates, Paris, France
- 11:00 Coffee Break
- 11:30 **The Last Word: Remedies**
Max van Leyenhorst, NautaDutilh, Rotterdam
Kate Lalor, Australia
- 12:30 - Lunch - W Atlanta Midtown Hotel
- 14.00
- 14.30 - Optional Afternoon Entertainment
- 18:00 The Coca-Cola Museum or Georgia Aquarium (optional)
- 20:00 - Dinner - TBD
- 22:00

HOURS OF ACADEMIC INSTRUCTION: 2.5 HOURS

TOTAL HOURS OF ACADEMIC INSTRUCTION: 8.5 HOURS



Programme

Jeudi, 5 mars

- 18.00 **Enregistrement des participants** – Hôtel W Atlanta Midtown
- 19.00 Cocktail de bienvenue - Bureaux de Smith, Gambrell & Russell LLP, 1230 Rue Peachtree, NE, Suite 3100, Atlanta, Georgie 30309
- 20.00 Souper facultatif - À la carte (endroit à déterminer)

Vendredi, 6 mars

- 8.30 **Enregistrement des participants** - Hôtel W Atlanta Midtown
- 9.00 **Inauguration - discours de bienvenue**
Duarte de Athayde, Président de l'AIJA
Carlos A. Cerqueira, Président de la Commission M&A
Nigam Acharya, Comité organisateur
Jeff Bramlet, Président du Barreau de l'État de Géorgie
Glenn Hendrix, Président entrant de l'ABA, département de droit international
- 9.30 **Une amorce sur la pratique d'affaire du droit civil**
Markus Bauer, Rittershaus, Frankfort, Allemagne
- 10.00 **La phase précontractuelle: De la lettre d'intention et l'entente de principe à la vérification diligente**
John Spillman, Smith Gambrell & Russell, Atlanta, Etats-Unis
Steven Barnett, Fox Williams, Londres, Royaume Uni
Björn Neumeuer, Hoffmann Liebs Fritsch, Düsseldorf, Allemagne
- 11.00 Pause café
- 11.30 **Réglementation sur les transactions de fusion – Faire affaire avec un organisme de régulation**
Johannes Willheim, Willheim Müller, Vienne, Autriche
Robin Sheldon, Thomas Jefferson University, Philadelphie, Etats-Unis
- 12.30 Lunch – Hôtel W Atlanta Midtown
- 14.00 **Régime civiliste des représentations et garanties**
Marco Gubitosi, Gianni, Origoni, Grippo & Partners, Rome, Italie
Marten Droop, Cleber, NV, Amsterdam, Pays-Bas
Eric Kuhn, Fox, Horan & Camerini, New York, Etats-Unis
- 15.00 **Clôturer la transaction – Naviguer entre la certitude et le caractère conditionnel**
Steven de Schrijver, Van Bael Bellis, Bruxelles, Belgique
Dalhi Myers, Haynsworth, Sinkler & Boyd, Columbia, États-Unis
Carlos A. Cerqueira, Blakes, Toronto, Canada

- 16.00 Pause café
- 16.30 **Conflits post-clôture - Clauses de responsabilité et d'indemnisation**
Breana Colliers, Haynsworth, Sinkler, Boyd, Columbia, États-Unis
Patrick Goudreau, McMillan LLP, Montréal, Canada
Sidney Berendsen, Loyens & Loeff, Amsterdam, Pays-Bas

- 17.30 Temps libre
- 20.00 Souper – Table numéro 1280 au Woodruff Arts Center

- 22.00 Activité de soirée – Club Opéra
–

NOMBRE D'HEURES DE LEÇONS ACADÉMIQUES: 6 HEURES.

Samedi, 7 mars

- 9:30 **Responsabilités environnementales**
Julia Bhend, Walder Wyss & Partners, Suisse
Lorenza Zannini, Milano, Italie
John Spinrad, Arnall Golden Gregory, Atlanta, États-Unis
- 10:15 **Réponses civilistes aux clauses type de common law**
Ronald Meissner, Oppenhoff, Cologne, Allemagne
Chris Baugher, McKenna Long Aldridge, Atlanta, États-Unis
Anne Toupenay-Schueller, Jeantet & Associés, Paris, France

- 11:00 Pause café

- 11:30 **Le dernier mot: recours**
Max van Leyenhorst, NautaDutilh, Rotterdam
Kate Lalor, Australie

- 12:30 - Lunch – Hôtel W Atlanta Midtown
14:00

- 14:30 - Activité facultative
18:00 Le musée Coca-Cola ou l'aquarium de Georgia (facultatif)

- 20:00 - Souper - TBD
22:00

NOMBRE D'HEURES DE LEÇONS ACADÉMIQUES: 2.5 HEURES.
TOTAL D'HEURES DE LEÇONS ACADÉMIQUES: 8.5 HEURES



Administration

Venue

W Atlanta Midtown Hotel
188 14th Street, NE · Atlanta, Georgia 30361, USA
www.starwoodhotels.com/whotels/property/overview/index.html?propertyID=3131

Language - Number of participants – Cancellation

The Seminar will be held in English and in French without simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the Seminar. In the event of cancellation by a participant, no money can be refunded. A participant, who cannot attend, may send a substitute participant.

Registration Fees

	≤ 15.02.2009	> 15.02.2009
Speakers	USD 560,-	USD 560,-
Member AIJA - < 35	USD 560,-	USD 690,-
Member AIJA - ≥ 35	USD 610,-	USD 690,-
Non Member AIJA	USD 690,-	USD 760,-
Accompanying person	USD 255,-	USD 255,-

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, the coffee breaks, the get-together cocktail, the dinners and lunches on Friday and Saturday. The accompanying person fee includes the get-together cocktail, the dinners and lunches on Friday and Saturday.

Registration will only be effective after payment.

Payment should be transferred in USD with no cost to the organisers to the following account:

IBAN LU37 0030-1029-7496-1000 – BIC BGLLLULL

BGL - Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg - Ref: AIJA "ATLANTA"

Accommodation is not included in the registration fee. A limited number of rooms have been reserved for AIJA delegates at the W Atlanta Midtown Hotel at the special rate of US \$199 per room per night (exclusive of breakfast and tax) until 20th February 2009. To make a reservation please complete the relevant section of the Registration Form. A deposit of one night's room rate plus tax will be taken from your card by the Hotel.

Should you need to cancel or amend your reservation, please inform JLC in writing (office@judylaneconsulting.com). Cancellations received within 48 hours of the scheduled arrival date and no-shows will be charged one night's room rate plus tax.

Dress code: Business (working sessions) or smart casual (evening program).

Lieu du séminaire

Hôtel W Atlanta Midtown
188 14th Street, NE · Atlanta, Georgia 30361, USA
www.starwoodhotels.com/whotels/property/overview/index.html?propertyID=3131

Langue – Nombre de participants – Annulation

Le séminaire se déroulera en anglais et en français sans traduction simultanée. Le nombre de participants est limité. L'inscription est effectuée par ordre chronologique. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le séminaire. En cas d'annulation par le participant, aucun remboursement n'est prévu. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Frais d'inscription

	≤ 15.02.2009	> 15.02.2009
Intervenants	USD 560,-	USD 560,-
Membre AIJA - < 35	USD 560,-	USD 690,-
Membre AIJA - ≥ 35	USD 610,-	USD 690,-
Non Membre AIJA	USD 690,-	USD 760,-
Accompagnant	USD 255,-	USD 255,-

Les frais d'inscription comprennent la participation aux travaux scientifiques du séminaire, la documentation, les pause-café, le cocktail de bienvenue, les dîners et déjeuners des vendredi et samedi. Les frais d'inscriptions des accompagnants comprennent le cocktail de bienvenue, les dîners et déjeuners des vendredi et samedi. L'inscription ne sera enregistrée qu'après paiement.

Le paiement doit être effectué en USD, sans frais pour les organisateurs, au compte suivant:

IBAN LU37 0030-1029-7496-1000 – BIC BGLLLULL

BGL - Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951 Luxembourg - Ref: AIJA "ATLANTA"

Hôtel

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription. Un nombre limité de chambres a été réservé pour l'AIJA à l'Hôtel W Atlanta Midtown au tarif de US \$199 par chambre et par nuit (petit-déjeuner et taxes non-compris) jusqu'au 20 février 2009.

Pour faire une réservation veuillez compléter la section correspondante sur le bulletin d'inscription ci-joint. Des arrhes correspondant à une nuitée plus les taxes seront débités de votre carte de crédit par l'hôtel.

Si vous désirez changer ou annuler votre réservation, veuillez contacter JLC (office@judylaneconsulting.com). Les annulations reçues dans les 48 heures précédant votre arrivée prévue et les non-présentations vous seront facturées en tant qu'une nuitée (plus taxe).

Tenue vestimentaire : tenue de ville (séances de travail) ou décontractée chic (programme du soir).

REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION

ATLANTA, 6-7 March 2009 | 6-7 mars 2009



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

To be returned to before **15.02.2009** / A retourner avant **15.02.2009**:

Association Internationale des Jeunes Avocats

Avenue Louis Lepoutre 59/20 BE – 1050 Bruxelles – Belgium

Fax +32-2-347.55.22

Or register online at www.aija.org – enregistrez-vous en ligne sur www.aija.org

Name / Nom

Law firm / Cabinet

Address / Adresse

Zip Code / Code Postal City / Ville

Tel. / Tél. Fax:

E-mail Website:

Date of birth / Date de naissance Gender / sexe: M F

Accompanying persons - Accompagnants

First AIJA Event? - Premier événement AIJA? Yes - Oui No / Non

Delegate / Participant Acc. pers

Registration Fees – Frais d'inscription	≤ 15.02.2009	> 15.02.2009	
<input type="checkbox"/> Speaker / Intervenant	USD 560	USD 560	USD
<input type="checkbox"/> Member / Membre AIJA - < 35	USD 560	USD 690	USD
<input type="checkbox"/> Member / Membre AIJA - ≥ 35	USD 610	USD 690	USD
<input type="checkbox"/> Non Member / Non Membre AIJA	USD 690	USD 760	USD
<input type="checkbox"/> Accompanying person / Accompagnant	USD 255	USD 255	USD
<input type="checkbox"/> Optional / Facultatif Coca-Cola Museum ticketing			USD
<input type="checkbox"/> Donation to / à SOS Avocats			USD
<input type="checkbox"/> Donation to / à Scholarship Fund			USD
TOTAL			USD

I attach proof of payment by bank transfer to account no. The payee is not liable for any charges.

Je joins une copie de l'ordre de transfert (sans frais pour le bénéficiaire) au compte N°

IBAN LU37 0030-1029-7496-1000 - BIC BGLLLULL - BGL - Agence Royale Monterey, 27, avenue Monterey, L-2951

Luxembourg - Ref: AIJA "ATLANTA"

No cheques / les chèques ne sont pas acceptés.

PAYMENT VISA/MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard) of the amount of..... USD
(+ 30 USD for bank costs/registration)

J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard) du montant de..... USD
(+ 30 USD de frais bancaires par inscription)

Credit card Number / N° Carte de crédit: Exp. Date:

Security Code/Code de sécurité:

(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel - les 3 derniers chiffres qui sont imprimés au verso du support de la carte de crédit dans le panel de signature)

Accommodation / Hôtel : W Atlanta Midtown

Room/per night for single/double occupancy: (Wonderful King Non Smoking - exclusive of breakfast and tax)

Chambre simple/double (King, non fumeur - petit-déjeuner et taxes non compris) USD 199

Date of Arrival/Date d'arrivée (Check-in: 3 pm/15h)

Date of Departure/Date de départ (Check-out: 12 noon/midi)

Guarantee/Deposit – Garantie/Arrhes

Reservations cannot be made without credit card details (Visa/Mastercard/AMEX). A deposit of one night's room rate plus tax will be taken from your card by the Hotel.

Les réservations ne peuvent se faire sans carte de crédit (Visa/Mastercard/AMEX). Des arrhes correspondant à une nuitée plus les taxes seront débités de votre carte de crédit par l'hôtel.

Name on card / Nom du titulaire

Type of card / Type de carte Exp.date.....

Card number / N° de la carte..... Security code / Code de sécurité

By completing your accommodation requirements you enter into an agreement with the hotel regarding credit card guarantees, deposits and cancellation/no-show terms and conditions. Neither AIJA nor JLC can accept responsibility for hotel accommodation disputes between a delegate and a hotel.

En complétant ce bulletin de réservation d'hôtel, vous acceptez les conditions de l'hôtel concernant les garanties, les annulations / non-présentations ainsi que le coût de la chambre. Ni l'AIJA ni JLC n'accepteront de responsabilités dans un conflit engagé entre un participant et un hôtel.

Date Signature



ORGANIZING COMMITTEE COMITÉ D'ORGANISATION

STAMM Florian A.

Smith, Gambrell & Russell, LLP

1230 Peachtree Street, NE

Promenade II, Suite 3100

US - Atlanta GA 30309

Georgia

Tel: +1-404-815-3719

Fax: +1-404-685-7019

Email: fstamm@sgrlaw.com

ACHARYA Nigamnarayan

Smith Gambrell & Russell LLP

1230 Peachtree Street, N.E.

Suite 3100, Promenade II

US- Atlanta GA 30309

Tel: +1-404-815-3690

Fax: +1-404.685.6990

Email: nacharya@sgrlaw.com

BAUER Markus

Rittershaus

Mainzer Landstrasse 61

D-60329 Frankfurt-am-Main

Tel: +49-69-2740.4092

Fax: +49-69-2740.4025

Email: markus.bauer@rittershaus.net

NIEUWVELD Matthijs

NautaDutilh N.V.

Postbus 1110

NL-3000 BC Rotterdam

Tel: +31 (0) 10 224 01 47

Fax: +31 (0) 10 224 00 60

Email: matthijs.nieuwveld@nautadutilh.com

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. À TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUCI SUR DES ASPECTS TELLES QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA, VOUS BÉNÉFICIEREZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS DE COURS – NOUS « PARTAGEONS, APPRENONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

United States

[Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

